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Z poważaniem

Odpowiadając na Pani wniosek przedstawiony w protokole V sesji Rady

Miejskiej w Nysie z dnia 15 stycznia 2019 w sprawie wykonania nawierzchni
bitumicznej na drodze dojazdowej do tzw. dolnej bramy osiedla „Słoneczna
Jedynka" a w kolejnym etapie utwardzenie nawierzchni drogi dojazdowej do górnej
bramy osiedla informuję, że w budżecie gminy na rok bieżący nie ujęto środków
w ramach których możliwe byłoby zrealizowanie wniosku.

W przypadku wygospodarowania środków wniosek rozważany będzie
w trakcie roku 2019 w zakresie opracowania dokumentacji projektowej.

Podjęcie decyzji o ewentualnej realizacji zadania możliwe będzie
po wykonaniu dokumentacji, na podstawie której określone zostaną koszty robót

budowlanych.
Do tego czasu istniejąca nawierzchnia gruntowa remontowana będzie

w ramach bieżącego utrzymania dróg.

Pani Celina Lichnowska
Radna Rady Miejskiej w Nysie
w/m

Nysk, dnia 06.02.2019 r.

dni

Biuro rta
WPŁYNĘ

I -02- 0 6
BURMISTRZ NYSY

ul. Kolejowa 15

48-300 Nysa

IR.UR.0003.9.2019


